
 

 

 

 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 Αθήνα, 13/09/2023 

 

Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτού Β’ Θεσσαλονίκης 
  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Κλιματικής Κρίσης & Πολιτικής Προστασίας 

   

ΘΕΜΑ:  «Έρευνα για την κατάληξη των 1,7 δις ευρώ του προγράμματος “ΑΙΓΙΣ”» 

 

 

 

Κύριε Υπουργέ,  

 

Το εθνικό πρόγραμμα Πολιτικής Προστασίας «ΑΙΓΙΣ», ύψους 1,7 δις ευρώ, χαρακτηρίστηκε 

από την ίδια την κυβέρνηση ως: «το μεγαλύτερο πρόγραμμα που έχει σχεδιαστεί ποτέ για την 

ενίσχυση της Πολιτικής Προστασίας στην χώρα μας». Ταυτόχρονα, τα φιλοκυβερνητικά ΜΜΕ 

το χαρακτήρισαν ως: «νέο ευφυές πρόγραμμα πολιτικής προστασίας». Παρ’ όλα αυτά, όπως 

ακούσαμε σε πρόσφατη συνέντευξή σας σε τηλεοπτικό σταθμό, μόνον 1% του ανωτέρω 

προγράμματος έχει απορροφηθεί. Εκ των ανωτέρω προκύπτουν εύλογα ερωτήματα, σχετικά 

με τους λόγους που δεν είχαμε πλήρη απορρόφηση των παραπάνω πόρων για την ενίσχυση 

της Πολιτικής Προστασίας και αν έχουν απορροφηθεί, που πήγαν τα χρήματα αυτά. Επίσης, 

όσον αφορά στο ποσοστό του 1% της απορρόφησης για το οποίο κάνατε λόγο, 

αναρωτιόμαστε, που ακριβώς διατέθηκε, ενώ, προκύπτει και το εύλογο ερώτημα για το τι έγινε 

με το υπόλοιπο 99% των 1,7 δις ευρώ. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

1. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους δεν απορροφήθηκαν στο 100% και δεν δαπανήθηκαν 

σε έργα πολιτικής προστασίας οι ανωτέρω αναφερόμενοι πόροι ύψους 1,7 δις ευρώ του 

προγράμματος «ΑΙΓΙΣ»; 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

128

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/9/2023

Ώρα κατάθεσης:

15:05'



 

 

 

2. Που ακριβώς δαπανήθηκαν οι απορροφηθέντες πόροι της τάξης του 1%, όπως ακούσαμε 

στην ανωτέρω δήλωσή σας και αν απορροφήθηκαν πόροι που ανήκουν στο υπόλοιπο 99% 

του παραπάνω προγράμματος σε άλλες κατευθύνσεις εκτός Πολιτικής Προστασίας, πού  

ακριβώς δαπανήθηκαν; Αποτελούν ή όχι οι εν λόγω αδιάθετοι πόροι μέρος του πακέτου των 

2,25 δις ευρώ, που ανακοίνωσε ο πρωθυπουργός ότι θα μας χορηγήσει τώρα η ΕΕ; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 
 

 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΧΗΤΑΣ 

 




